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Zápis ze zasedání AS FaVU VUT ze dne 4. 12. 2019 

4. 12. 2019, 12.00 h, FaVU VUT, Údolní 244/53, Brno, zasedací místnost č. 325 (U2, 3. NP) 
 
 
Přítomni: Vasil Artamonov, Tomáš Hrůza, Jennifer Hellia de Felice, Břetislav Malý, Natálie 

Sodomková, Luděk Rathouský, Jakub Tajovský, Markéta Žáčková 
Omluveni: Vojtěch Dvořák, Petr Mucha, Pavel Sterec 
 
 
Program zasedání: 

1. Schválení programu zasedání AS FaVU VUT dne 4. 12. 2019, Markéta Žáčková  
2. Schválení zápisu ze zasedání AS FaVU ze dne 6. 11. 2019, Markéta Žáčková 
3. Dodatek ke Směrnici děkana č. 5/2019 Pravidla pro organizaci bakalářského a magisterského 

studia na FaVU, Markéta Žáčková 
4. Průběžný stav čerpání finančních prostředků FaVU VUT k 26. 11. 2019, Marcela Jirků 
5. Volební systém FaVU VUT a úprava dokumentu Volební a jednací řád AS FaVU VUT, Markéta 

Žáčková, Tomáš Hrůza 
6. Různé, Markéta Žáčková 

 
 

1. Schválení programu zasedání AS FaVU VUT dne 4. 12. 2019, Markéta Žáčková 
Hlasování: 
pro: 8, proti: 0, zdržel se: 0. 

Program zasedání AS FaVU VUT dne 4. 12. 2019 byl schválen. 
 

2. Schválení zápisu ze zasedání AS FaVU VUT ze dne 6. 11. 2019, Markéta Žáčková 
Hlasování: 
pro:7, proti: 0, zdržel se: 1. 

Zápis ze zasedání AS FaVU VUT ze dne 6. 11. 2019 byl schválen. 
 

3. Dodatek ke Směrnici děkana č. 5/2019 Pravidla pro organizaci bakalářského a 
magisterského studia na FaVU, Markéta Žáčková 
Děkan FaVU VUT vysvětlil přítomným senátorům východiska, která vedla k formulacím 
obsaženým v navržené směrnici. Děkan podal výklad k článku 25. Bakalářská a diplomová 
práce a jejich obhajoba, přičemž zdůraznil, že klauzule o maximálním počtu vedených prací se 
týká ateliérových vedoucích. 

Hlasování: 
pro: 8, proti: 0, zdržel se: 0. 

Dodatek ke Směrnici děkana č. 5/2019 Pravidla pro organizaci bakalářského a magisterského 
studia na FaVU byl schválen. 
 
Členové senátu následně diskutovali nad nutností institucionálně ukotvit roli konzultanta 
textových prací, které studenti odevzdávají ke státním závěrečným zkouškám; konzultanty 
těchto prací jsou členové Katedry teorií a dějin umění. Zajištěním institucionálního ukotvení 
pozice konzultanta v interním systému FaVU VUT bude pověřen Jan Zálešák. 
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4. Průběžný stav čerpání finančních prostředků FaVU VUT k 26. 11. 2019, Marcela Jirků 
Ekonomka FaVU VUT Marcela Jirků informovala AS FaVU VUT o stavu čerpání rozpočtu 
v průběhu roku 2019 a o tom, jaký se očekává výsledek hospodaření pro letošní kalendářní 
rok. Ekonomka vysvětlila přítomným, jakým způsobem se tvoří rozpočet a jak je možné 
průběžné zprávy o čerpání za jednotlivá pracoviště porovnávat s celkovým rozpočtem fakulty.  
Plánování rozpočtu je komplexní, všechny jeho složky jsou provázány a je obtížné vydělit 
jednotlivá pracoviště a sledovat je ve všech položkách samostatně. Děkan FaVU VUT sdělil 
přítomným, že bude zřízen Fond umělecké činnosti, který nahradí fond F. Tyto prostředky 
jsou určeny pouze na podporu škol, které realizují umělecké programy – na VUT se jedná 
pouze o FaVU a FA (tedy o fakulty, které nabízejí program 8 a 3.5).  

 
5. Volební systém FaVU VUT a úprava dokumentu Volební a jednací řád AS FaVU VUT, 

Markéta Žáčková, Tomáš Hrůza 
Vasil Artamonov vytvořil anketu s cílem zjistit, zda pedagogové FaVU VUT preferují 
jednoobvodový nebo dvouobvodový volební systém. Z ankety vyplynulo, že většina 
dotázaných preferuje systém jednoobvodový (viz Zápis ze zasedání AS FaVU VUT ze dne 
11. 9. 2019, s. 3, bod 9).  
Na základě těchto zjištění je nutné v průběhu měsíce ledna 2020 předložit AS VUT ke 
schválení Volební a jednací řád AS FaVU VUT. Předsedkyně AS FaVU VUT navrhla znovu 
schválit Volební a jednací řád AS FaVU VUT v platném znění a v průběhu měsíce ledna 2020 
jej předložit ke schválení AS VUT.  
Tomáš Hrůza doporučil koordinovat kroky týkající se jednoobvodového volebního 
systému Fakultou architektury VUT, která s ním rovněž operuje. Předsedkyně AS FaVU VUT 
Markéta Žáčková se setká s děkanem FA VUT Janem Kristkem a projedná s ním další postup. 
Na základě výsledků tohoto setkání bude AS FaVU VUT dále projednávat předložený návrh 
dokumentu Volební a jednací řád AS FaVU VUT. 

 
6. Různé, Markéta Žáčková 

K tomuto bodu nebyly vzneseny žádné podněty. 
 

7. Stanovení termínu příštího řádného zasedání AS FaVU VUT 
Termín příštího řádného zasedání AS FaVU VUT byl stanoven na 8. ledna 2020 v 10.00 h v 
zasedací místnosti č. 325, budova U2, 3.NP, FaVU VUT, Údolní 244/53, Brno. 

Hlasování: 
pro: 8, proti: 0, zdržel se: 0. 

 
 
Zapsala: Monika Šimková 
Schválili: Markéta Žáčková a Pavel Sterec 


